
2013D21205 LIJST VAN VRAGEN 

De commissie voor de Rijksuitgaven, heeft over rapport van de Algemene 
Rekenkamer bij de Nationale verklaring 2013 (Kamerstuk 33 523, nr. 7–8) 
de navolgende vragen ter beantwoording aan de regering voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie, 
Harbers 

De adjunct-griffier van de commissie, 
Van de Wiel 
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Nr. Vraag 

1 De Algemene Rekenkamer concludeert in haar rapport bij de Nationale verklaring, dat de 
huidige publieke verantwoording onvoldoende inzicht biedt in de onderliggende 
beheers- en controlesystemen ten aanzien van de afdrachten van de eigen middelen. 
Waarom weigert de regering om de aanbeveling van de Algemene Rekenkamer op dit 
punt over te nemen? 

2 De Algemene Rekenkamer concludeert in haar rapport bij de Nationale verklaring, dat de 
informatie over de doeltreffendheid en doelmatigheid van de Europese fondsen in 
gedeeld beheer, onvoldoende is. Waarom weigert de regering om de aanbeveling van 
de Algemene Rekenkamer op dit punt over te nemen? 

3 Is het kabinet bereid in de Nationale verklaring meer aandacht te besteden aan 
doeltreffendheid en doelmatigheid van Europese subsidies? 

4 Kan nader worden toegelicht op welke wijze het vorderingenbeheer, de toepassing van 
sancties, de informatiebeveiliging en administratieve controle om onregelmatige 
dubbele financiering met betrekking tot de landbouwfondsen tekortschiet? 

5 De staatssecretaris van Economische Zaken geeft in antwoord op constateringen van de 
Algemene Rekenkamer ten aanzien van het Europees Fonds voor Regionale Ontwikke-
ling (EFRO) aan dat de Auditautoriteit relevante verbeteringen bij de komende sys-
teemaudits zal beoordelen, op welke wijze wordt de Kamer hierover geïnformeerd? 

6 Vanaf welk jaar worden de rapportages/evaluaties van genoemde fondsen Europees 
Landbouw Garantiefonds (ELGF), Platteland ontwikkelingsfonds, Europees Visserijfonds 
(EVF) en Migratiefondsen jaarlijks naar de Kamer gestuurd? 

7 Welke bezwaren heeft het kabinet tegen het opnemen van de EU-afdrachten in de 
Nationale verklaring? 

8 Op welke wijze gaat het kabinet er zorg voor dragen dat via het jaarverslag van het 
ministerie van Buitenlandse Zaken meer inzicht wordt gegeven in onderliggende 
beheers- en controlesystemen voor de EU-afdrachten, aangezien daar volgens de 
Algemene Rekenkamer nog verbeteringen mogelijk zijn? 

9 Welke veranderingen zijn er opgetreden sinds de introductie van de Nationale verkla-
ring, waardoor het standpunt met betrekking tot het opnemen van de EU-afdrachten in 
de Nationale verklaring gewijzigd is? 

10 De Algemene Rekenkamer constateert dat informatie over de doelmatigheid niet kan 
ontbreken, wat is het standpunt van het kabinet hieromtrent? 

11 Wat is de oorzaak van het door de minister van Economische Zaken niet versneld 
beschikbaar kunnen stellen van inspectieresultaten, in het bijzonder over de naleving 
van randvoorwaarden?
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